



Pericles Poetis

Enterprise Value Architect

Short Profile

Over the last three years, Perry has been working in the field of M&A and financial advisory accompanying clients during due diligence and M&A process preparation. In total, he brings in five years of experience in consultancy for small and middle-sized companies with additional experience in business strategies and market entry.

Contact

pericles@radial.team
+49 1736 538 704



Professional Experience

- Since 2022 Enterprise Value Architect | Radial, Frankfurt
- 2020 – 2022 Financeman | Health4Future GmbH, Munich
- 2019 – 2022 Financial Advisor | POWERGROUP GmbH, Munich
- 2016 – 2019 Project Manager | POWERGROUP GmbH, Munich



Education

- 2022 – 2023 Master of Science (M. Sc.) Finance & Accounting, FOM Frankfurt
- 2015 – 2019 Bachelor of Arts (B.A.) International Business, Munich Business School



Languages

- German – Mother Tongue
- Englisch – Fluent



IT Know-How

- Microsoft Office



Project Experience

Compilation of a financial data book for a private equity-led manufacturer of prostheses and medical fashion with a focus on the preparation of historical financial figures (revenue € 80 million)

Support analysis and monitoring the due diligence process of a hidden champion for special transport logistics acquired by a global logistics group (revenue € 150 million)

Planning, support and implementation of a joint venture between a medium-sized textile manufacturer and an Asian shoe producer for the joint production of army boots (revenue € 45 million)

Consulting and support of the business and financial due diligence of a medium-sized textile manufacturer during the takeover of a DAX 30 group (turnover € 30 Mio.)

Member of the founding team for the project "Health4Future - Fighting Long Covid" initiated in 2020 by developing a business plan, acquiring investors and managing the finance department (raised investment capital € 2 Mio.)



Pericles Poetis

Enterprise Value Architect

Kurzprofil

In den letzten drei Jahren war Perry im Bereich der M&A- und Finanzberatung tätig und begleitete Kunden bei der Due Diligence und der Vorbereitung von M&A-Prozessen. Insgesamt verfügt er über fünf Jahre Erfahrung in der Beratung kleiner und mittelständischen Unternehmen mit zusätzlicher Erfahrung.

Kontakt

pericles@radial.team
+49 1736 538 704



Berufserfahrung

- Seit 2022 Enterprise Value Architect | Radial, Frankfurt
- 2020 – 2022 Finanzer | Health4Future GmbH, München
- 2019 – 2022 Financial Advisor | POWERGROUP GmbH, München
- 2016 – 2019 Project Manager | POWERGROUP GmbH, München



Ausbildung

- 2022 – 2023 Master of Science (M. Sc.) Finance & Accounting, FOM Frankfurt
- 2015 – 2019 Bachelor of Arts (B.A.) International Business, Munich Business School



Sprachen

- Deutsch – Muttersprache
- Englisch – Fließend



IT-Kenntnisse

- Microsoft Office



Projekterfahrung

Erstellung eines Financial Data Books für einen Private Equity-geführten Hersteller für Prothesen und medizinischer Mode mit einem Fokus auf der Aufbereitung der historischen Finanzzahlen (Umsatz € 80 Mio.)

Unterstützung bei der Analyse und Begleitung des Due Diligence Prozesses eines Hidden Champions für Spezialtransportlogistik durch einen weltweit agierenden Logistikkonzern (Umsatz € 150 Mio.)

Planung, Begleitung und Umsetzung eines Joint Ventures zwischen einem mittelständischen Textilhersteller und einem asiatischen Schuhproduzenten zur gemeinsamen Produktion von Armeestiefeln (Umsatz € 45 Mio.)

Beratung und Begleitung der Business und Financial Due Diligence eines mittelständischen Textilherstellers bei der Übernahme eines DAX 30 Konzerns (Umsatz € 30 Mio.)

Mitglied des Gründungsteams für das 2020 initiierte Projekt "Health4Future - Fighting Long Covid" durch die Entwicklung eines Businessplans, die Akquisition von Investoren und die Leitung der Finanzabteilung (Erreichtes Investitionskapital € 2 Mio.)